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УТВРЂУЈЕ СЕ да су на главни претрес приступили: 

 
• заменик тужиоца за ратне злочине Небојша 

Марковић, 

• пуномоћник оштећених Славица Јовановић, 
• сви оптужени, и 
• браниоци адвокати: Бранкица Мајкић бранилац 

оптужених  Деветака и Девчића, Марија Ивановић 
бранилац оптуженог Радојчића по заменичком 
пуномоћју адв. Налића, Војислав Вукотић бранилац 
оптуженог Крњајића а који ће на овом главном 
претресу мењати и адвокате Јасмину Живић 
браниоца оптуженог Перића и Слободана Живковића 
браниоца оптужених Стојановића и Бачића, Бранко 
Лукић бранилац оптужених Миодрага Димитријевића 
и Радована Влајковића, Бранко Димић бранилац 
оптуженог Јосиповића, Гордана Живановић 
бранилац оптуженог Јована Димитријевића, 
Бранислава Фурјановић бранилац оптужених 
Косијера и Стевановића, Радослав Шошкић бранилац 
оптуженог Николаидиса. 

 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
Адв. БРАНКО ДИМИЋ: Молим за дозволу да изађем у 11,30, а у 
наставку ће ме мењати колега Бранко Лукић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У реду. 
 
 Приступио и сведок Слободан Марковић, а није 
приступио сведок Милан Станић с тим што је Служба за 
сведоке обавестила суд да овај сведок није у могућности да 
дође из личних и финансијских разлога. 

 
Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

Да се главни претрес ОДРЖИ. 
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Претрес је јаван. 
 
Главни претрес СЕ НАСТАВЉА у 09 часова и 42 
минута. 
 

НАСТАВАК ДОКАЗНОГ ПОСТУПКА 
 

ИСПИТИВАЊЕ СВЕДОКА 
 

СВЕДОК СЛОБОДАН МАРКОВИЋ 
 
 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли Ваши лични подаци од оца Остоје, по 
занимању бравар, адреса Старчево, Панчевачки пут 12, рођени у 
Панчеву 1968. године? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
 
 Са личним подацима као на записнику из истраге 
КиВ.7/2007 од 20.06.2007. године. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рећи ћете суду, ја ћу Вам прочитати имена и 
презимена оптужених да ли сте са неким у сродству или у завади: 
Љубан Деветак, Милан Девчић, Милан Радојчић, Жељко Крњајић, 
Миодраг Димитријевић, Дарко Перић, Радован Влајковић, Радисав 
Јосиповић, Јован Димитријевић, Саша Стојановић, Драган Бачић, 
Зоран Косијер, Петроније Стевановић, Александар Николаидис? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Нисам с никим у завади нити у 
сродству. 
 
 Са оптуженима несродан, није у завади. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бићете саслушани као сведок, као сведок сте 
дужни истину да говорите, давање лажног исказа је кривично дело. 
Нисте дужни да одговарате на поједина питања уколико би себе или 
неког свог блиског сродника изложили тешкој срамоти, знатној 
материјалној штети или кривичном гоњењу. Пре него што кренете 
да дајете исказ положићете заклетву прочитавши тај текст испред 
Вас, изволите. 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Хвала. Заклињем се да ћу о свему 
што пред судом будем питан говорити само истину и да ништа од 
онога што ми је познато нећу прећутати.  
 
 Опоменут, упозорен, а након полагања заклетве 
изјављује: 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пред Вишим судом у Београду се против ових 
четрнаест лица које сам Вам прочитала води кривични поступак  
због кривичног дела ратни злочин против цивилног становништва. 
Предмет оптужбе је страдање шездесетдевет цивила хрватске 
националности у месту Ловас у Хрватској у октобру и новембру 
месецу 1991. године и ближи предмет оптужбе је напад на Ловас, 
страдање цивила у нападу, дешавања у селу убиства цивила, 
противзаконита затварања, телесна повређивања у овом периоду и 
догађај на тзв. минском пољу и страдање цивила при том догађају. 
Испричаћете суду шта је Вама у вези тога познато и пред нама се 
налазе две изјаве које сте Ви дали. Једна пред Управом 
криминалистичке полиције 14.12.2006. године и друга пред 
истражним судијом 20.06.2007. године. Изволите господине 
Марковићу. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па могу да кажем ја да сам преко, 
значи, своје странке тадашње Српске народне обнове отишли смо у 
Товарник 05.октобра 1991. године. Ту смо провели седам дана 
отприлике, недељу дана пре него што смо кренули у напад на село 
Ловас. Значи преноћили смо у њиви недалеко од села Ловас и ујутру 
око седам часова је почео напад на то село, артиљеријско 
гранатирање је трајало можда неких десетак минута, петнаест и 
онда смо кренули пешачки како да каже у напад, претрчавање итд. 
и освајање села. То је трајало до неких поподневних сати, увече ту 
смо били у дворишту оне задруге њихове ПИК-а већ како се каже 
овде код нас, ту смо преноћили. Опет смо имали неких активности, 
било је неко пуцање, ја сам био са Миланом у неком магацину, 
право да вам кажем негде на спрату у том пољопривредном 
газдинству или већ шта је, задруга, не знам тачно. Следећег дана 
ваљда са Миланом Станићем и са још неколико лица право да вам 
кажем не сећам се више имена, били смо у некој приватној кући у 
близини школе на неких можда двеста метара, шта ја знам, од 
школе. Ту смо боравили још неколико дана, имали смо једну акцију 
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на гробљу и то је све отприлике што сам ја у селу Ловас имао након 
доласка освајања или већ како да кажем, тако да други дан 
отприлике по доласку наших чланова из управе био је Мирко Јовић, 
шта ја знам, био је Милорад Баста, мени су одузели наоружање оно 
које сам имао аутоматско, дали су ми полуаутоматско, што сам ја 
протумачио као већ нешто лоше и био сам тако рећи искључен од 
даљих збивања, дешавања, нисам имао никакве акције тако да тај 
случај што Ви помињете ја сам чуо неколико дана након доласка из 
Хрватске, а можда чак и месец и више јер сам око 27.-28.октобра 
сам се ја вратио у Старчево, а већ 29. или 30. сам у Новом Саду 
преко оно касарне ишао за Вуковар. Тако да је мој боравак значи 
био у Ловасу право да кажем до 27.октобра или 28. не знам тачно у 
дан али ту је негде.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то све? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па, ја немам шта да додам још. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Сада ће странке у поступку да Вам 
постављају питања. Тужилац Вас је предложио за сведока па ће он 
први. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја ћу прво да Вас питам, судија Вам је 
предочила да сте давали два исказа, је ли Ви остајете код тих 
изјава? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Хоћете мало детаљније да ми објасните како 
сте се Ви као добровољац, како је дошло до тога да кренете, каква 
је организација, где је то било, где сте дошли прво? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Добро, ја као тадашњи 
подпредседник Општинског одбора у Панчеву Српске народне 
обнове пошто је тад било актуелно сви су прикупљали добровољце 
тако је радила и наша странка, а изразио сам жељу да идем ја 
добровољно због тога што се јавило доста мојих комшија. Значи и 
Раде Бајић и Зоран Николић и Драган Милићевић и Милан Станић. 
Отишли смо у Нову Пазову, значи у те просторије странке, да ли је 
то кафана нека. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како сте отишли организовани или сте се сами 
скупили па отишли у Нову Пазову? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја мислим да смо отишли 
самостално. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И коме сте се тамо јавили у Новој Пазови? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па горе су били Мирко Јовић, ја 
мислим да ли Слободану Калинићу, да је он отприлике био за те 
активности како да кажем. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У тој Новој Пазови је ли био неко из Товарника 
или из Ловаса том приликом кад сте дошли да се јавите? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не могу баш да се сетим, можда 
је и био али ми смо, ја мислим са два-три приватна аута отишли за 
Товарник, тако да не могу баш да се сетим свих лица да ли је из 
Товарника или није, могуће али нисам сигуран. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Е сад нам причајте о Товарнику шта је било, 
где сте задужили? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: У Товарнику смо били право да 
кажем једно две куће од цркве, значи ја бих рекао да је то 
католичка црква била у близини. Била је то  једна кућа онако с 
поткровљем ту смо били нас да ли десет, дванаест, тако отприлике. 
Ту је био и Драган Милићевић, био је Аца Грк, мислим да је био 
неки Илија високи и био је мој комшија Станић одмах у првом делу, 
а у другом делу после је дошао и Раде Бајић, Зоран Николић, ваљда 
неколико дана или дан-два пред напад на Ловас. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте тамо задужили нешто од униформе, 
наоружања? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па добио сам неке панталоне право 
да вам кажем, имао сам чак и униформу да ли је резервна била и 
добио сам аутоматску пушку. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Где се то дешавало? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: У Товарнику ја мислим у тој станици 
полиције да смо добили наоружање. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Кажите ми шта се то онда догађало до 
поласка пре него што ћете поћи? Причали сте овде да сте имали 
неки разговор са овим Ацом, како Ви кажете. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па то је био један дан отприлике 
знате како, ми смо, нама су два мештанина дошла да помогну, да ли 
су они били ваљда у полицији па су нам дали да нам помогну ту 
цепали смо дрва и чистили собе, ово, оно, ја сам питао да ли сте 
јели ту двојицу, ја мислим да је један од њих чак. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Моменат само, јесу ли то Хрвати кад кажете 
мештани? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја мислим пошто име Мате Ћук да 
је Хрват, логички. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, и? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Они су рекли да нису доручковали, 
да су одмах дошли. Ја на то кад сам чуо ја сам ушао унутра, изнео 
сам конзерве, дао им месни нарезак и нешто и хлеб и дао сам им да 
једу. Међутим Аци се то није свидело и каже «зашто их храниш, шта 
им ти дајеш да једу», ја кажем слушај пријатељу ја имам другачије 
виђење, човек мора да једе, а ти на крају крајева шта год хоћеш ја 
овим људима ћу да дам да једу јер ја у њима видим старије људе, 
тако да сам протумачио за онај рат мали, за овај матори, нисам 
уопште особа која осуђује ето тако, како да вам кажем. Мени је било 
непријатно да људи гладни уопште бораве у том дворишту и да нам 
помажу. Њему се то није свидело и ту смо се споречкали и можда 
сам ја одатле тумачим као другачији, можда зато нисам ни 
учествовао више у неким акцијама, сем напада на Ловас. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сад ми кажите како сте обавештени да ће и  
кад сте обавештени да ћете ићи у напад на Ловас? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па то је већ ја бих рекао поподневни 
сати да је дошао из полиције неко ваљда и да су рекли да идемо 
пред станицу полиције да допунимо наоружање ко нема довољно 
муниције, бомбе, оне зоље се ваљда зову оне мале ручни бацачи, и 
кренули смо негде већ пред мрак, мрак такорећи. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А ко је ту сад допуњавао оружје, јесте Ви на 
пример лично? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, ја сам, на пример ево још пар 
кутија метака, узео сам десетак бомби ваљда и тако. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Да ли вам се тамо неко обратио да вам 
каже идемо у напад, да треба ово да се ради или оно? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам, ја мислим, како да вам 
кажем, не могу баш ни да се сетим, неко је био. Мени је на пример 
тај ваљда Славко Ступар је био за ту нашу групу од тих 35-36 људи. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико, помињали сте у својој изјави раније 
одред «Душан Силни» колико је таквих група било? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја колико знам да су биле три групе 
тамо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ви сте рекли да су то чете кад сте говорили 
мислим, то је то. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Можда сам погрешио али ја мислим 
да сам рекао три, да смо са три стране нападали пешадија, а да је 
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са четврте стране била артиљерија или војска резервна, не знам 
више. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми док сте били у Товарнику да ли је 
ту неко долазио или раније уочи напада из Ловаса? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли сте неког упознали неког из Ловаса? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Сад како сте се пребацивали од 
Товарника до Ловаса? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Пешке. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Пешке. Кажите ми док сте ишли пешке јесте 
тад све те три групе биле увек заједно или су већ тад биле 
одвојене? Јесу ли истим правцем кретале? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ми смо ишли значи асфалтним 
путем, значи до близине села смо отприлике ишли сви заједно, а 
после смо се ваљда у току ноћи распоредили, расподелили. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли знате ко је овим другим групама 
командовао? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли је ту било неких мештана који би 
требало да покажу куда да се иде? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У Вашој групи рецимо? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па испред групе, да ли је моја била 
прва, друга, чуо сам да има један водич да је мештанин али је он у 
близини села побегао колико знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ви не знате ко је та особа? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Из ког правца је ваша група ушла у 
село? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја бих рекао да је то значи иза где 
је била Бапска или Шаренград, не знам тачно, не могу да се 
орјентишем да ли је то исток-запад, али знам да је био асфалтни пут 
који је отприлике водио да ли према Бапској или Опатовцу, ја ту 
ширину не знам, с констра стране, није од оне с које смо дошли из 
Товарника, значи било би с контра стране, како се ја сећам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Кажите ми да ли је претходио вашем 
уласку у село неки артиљеријски напад? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, то сам и поменуо, неких десетак, 
петнаест минута је трајао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико је било отприлике граната? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па између десет и двадесет да 
кажем, не знам тачно, можда петнаест али нисам, не знам тачан 
број. Знам само да смо пет нашли у селу неактивираних. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми сад кад сте даље сад ушли како сте 
се кретали, да ли је било отпора, каквог отпора? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па било је одмах отпора значи при 
самом нападу из села је пуцано на нас и онда смо се ми у оним 
мањим групама по четири-пет пребацивали па залегнемо, па смо 
онда стигли, кад је цела група стигла у неку улицу почетак села, 
поделили смо се једни лево, други десно. Значи ја сам ишао на 
пример десном страном улице, пазио сам на леву и контра ови који 
су ишли левом пазили. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми колики је тај отпор, та пуцњава 
било? Колико наоружања је на вас пуцало? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па било је ту пешадијског тако да не 
знам, нису имали неко велико наоружање, јаче наоружање како да 
кажем, али пешадијски, значи исто као наше. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А из којих праваца су пуцали на вас? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па пуцали су ја бих рекао и са леве 
и са десне стране. Ту је испред мене погинуо човек, ја бих рекао да 
је из Чачка, баш испред мене био је рањен и подлегао је ранама 
после неких два сата, значи пуцано је и лево и десно на нас. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте Ви лично пуцали? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па пуцао сам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли видели противника или нисте? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па и нисам право да вам кажем, 
отприлике види се да из дворишта или са крова неко пуца, ми 
пуцамо у том правцу тако да не знам шта се дешавало да ли је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А ко је био са вама у групи које сте Ви 
познавали у тој групи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па значи Драган Милићевић звани 
«Таки» и Станић Милан, рекао бих да је био Николић Зоран јесте, 
можда чак и Раде Бајић ти којих се сећам и колико знам да је 
Славко Ступар био одговоран за нашу чету, групу, како да назовем. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Кажите ми, да ли је био овај са којим сте се 
сукобили, Аца? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Могуће, нисам сигуран али могуће 
да је био, пошто је наша група отприлике више сачињавала значи, 
ови из општине Панчево, па бих рекао да је био, нисам сигуран, али 
могуће да је био. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Кажите ми, да ли је са Вама у групи био човек 
кога сте у својим изјавама поменули као Петронија? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Јесте, ја мислим као што сам рекао 
малопре значи отприлике ми сви што смо дошли из Панчева из 
Српске народне обнове и они из Радикала да смо били заједно, 
требало би да јесте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Кажите ми сада када сте ту имали, да кажем, 
борбени окршај тај, да ли је том приликом неко бацао бомбе? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Где, у самом нападу? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па и ја сам бацао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Добро. A кажите ми овај, докле сте Ви сада 
дошли у том нападу на почетку, да ли сте негде застали? Помињали 
сте неку кућу са Србима па ми о томе испричајте. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, да, па стали смо, како да кажем, 
ајде на пола улице, у том тренутку када је био значи мало жешћи 
напад на нас, ту где је рањен тај човек који је преминуо, ту смо 
застали, да, онда сам ја питао, «Славко, хоћемо ми да кренемо даље 
или да останемо на улици». Он је рекао, «знаш шта, ја сам, како да 
кажем, ако наредим да се крене и неко погине, бићу крив». Рекох 
«извини, ми смо сви добровољци и кренућемо». Е сада се сећам да 
је био неки мештанин који је рекао да неких десетак кућа од тог 
положаја је јављено да се Срби ваљда склоне или су се склонили 
када је почео напад, онда сам ја кренуо, такорећи сам у освајање 
тог дела улице да бих стигао до те куће да кажем Србима да смо 
стигли. За мном је кренуо један човек из Београда, неки брка, не 
знам му име и Николић Зоран, Старчевац, то знам. значи ја сам тај 
простор од тих десетак кућа са њих двојицом сам некако, како се то 
зове, не знам ни ја, ту смо значи бацили бомбу у двориште, запуцам 
на прозор и наставим даље, ако нема одговора, нема дејстава на 
нас, значи ја настављам даље, пратили су ме њих двојица. Када сам 
стигао у то двориште, онда сам се окренуо, позвао сам остатак 
групе, рекох «нема никога», дигао сам пушку и ушли смо у 
двориште, ту смо јавили овим Србима да смо стигли, ми смо изашли 
и када смо били у дворишту, знам да је неко прекопута отворио 
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ватру на нас, аутоматско је оружје било, пошто је зна се по начину 
пуцања, није појединачно, тако да је неко сада, са контра стране 
улице је отворио ватру на нас, онда смо се ми поново разделили и 
пуцано је на ту страну и тако. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Добро, кажите ми сада, од тог момента, та 
пуцњава, ушли сте па сте још дошли до те куће, јесте Ви видели, 
осим овог са Ваше стране што је повређен, јесте видели да је неко 
погођен од ових, да кажем, Ваших противника? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Добро, када сте после од те куће кренули, да 
ли је било даље отпора када сте кренули према центру? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја бих рекао да је било, али нисам 
толико сигуран, ја бих рекао да јесте али не сећам се. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  И Ваш напад сада, колико сам разумео, 
завршио је у центру? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па у тој задрузи, да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Јесте до краја напада видели некога од 
противника да је погођен? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, тога дана не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А да ли је Ваша група неког заробила или 
спровела са Вама до центра? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам, значи ја сам остао ту у том 
дворишту, значи када сам дошао у ПИК, дотле нисмо имали 
заробљених, нити смо приводили некога. Међутим, остао сам ту, ту 
сам, право да Вам кажем, од умора и заспао у том дворишту, на тој 
тераси некој, како да кажем. Е онда кад се, у току ноћи је била нека 
пуцњава на нас. Пробудио ме неки дал је мештанин или је с нама 
дошао из Товарника, тачно не знам, младић је, одвео нас је горе на 
спрат као неки хангар па горе има магацин. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У ПИК-у јел? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. И очекивао се као одатле, ми 
смо ту на прозору били ја и Милан, није било дејстава даљег. Е онда 
сам овај видео да неко шета, једноставно у ходнику неко, окренуо 
сам се и питао овог дечка шта је то? Каже, то су ови што су 
заробљени. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А колико је било тих људи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па могао би да кажем да их је било 
можда и 15 или 20, не знам тачно али било их је више од 10. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А знате ли шта је са тим људима после било? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам зато јер следећи дан ја 
сам као што сам и рекао већ, отишао у ону приватну кућу да живим, 
да боравим, не да живим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А док сте Ви били не знате шта је са тим 
људима се дешавало? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми овај, у својим изјавама сте 
помињали да сте учествовали у скупљању лешева? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кад је то било? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па већ други дан ваљда, по 
ослобађању, освајању како се зове. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сутрадан је ли не после два дана. И ко је то 
Вама наредио, ко Вас је одредио да Ви учествујете и ко је још 
учествовао са Вама? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Са мном је ваљда био Николић 
Зоран, могуће да је био и Милан Станић. А мештани су значи 
скупљали, ми смо обезбеђивали тако рећи. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А ко вас је то одредио да баш вас тројица 
идете да ли се сећате? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се.Можда и Ступар, али не 
сећам се тачно не знам ко ми је, знам да сам био одређен за то али 
стварно не сећам се које лице ми је баш рекло. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Поменули сте у тим изјавама да ти људи који 
су били Хрвати који су скупљали а ви обезбеђивали да су они имали 
беле траке на руци. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А шта је то значило? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па откуд знам, да ли лојалност или, 
не разумем се много, али знам да су сви имали траке око руке. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесу ли и остали Хрвати које сте виђали у то 
време тамо носили те траке? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па могуће, могуће. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Је ли било. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Није било много ту ни шетње по 
селу, право да Вам кажем, па да је сад то. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А да ли су куће биле означене евентуално 
белим тракама? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не би рекао, не би рекао. Не сећам 
се тог податка тако да не би рекао ништа у вези тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Сада ми опишите даље како сте овај 
ишли у то сакупљање? Ко Вам је рекао где се налазе лешеви, да ли 
вам је неко показивао или вас је упутио, како сте. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам ко је био тракториста право 
да кажем, значи то је био трактор и мања приколица, ми то овде 
кажемо шпедитер. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли је тракториста имао ту траку? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли вам је он показивао или сте ви ишли па 
тражили? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја мислим да сам ја, ми смо ишли 
тако рећи значи нашом трасом. Значи, од излаза из села где је 
почео напад на нас и онда смо ишли истом том улицом којом смо и 
ваљда вршили напад, па смо значи ишли тако и у други део села, ја 
се много и не сећам сад ни облика села, али отприлике значи шта ја 
знам, обишли смо цело село, неколико улица. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико сте лешева сакупили? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па реко би исто тако негде око 12, 
15. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Реците ми јесу ли то били мушкарци или је 
било и жена? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја би рекао да су били сви мушки, 
нисам сто посто сигуран, али би рекао, не сећам се, можда је била 
нека жена али нисам сигуран. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А кажите ми које су животне доби били ти 
људи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па како да кажем, ја сам тад имао 
23 године, за мене је старији човек био који је имао 50. А сад, тако 
да не могу да проценим, али били су видно старији на пример од 
мене, ето тако да кажем. Било је можда и мојег узраста али пре би 
реко да су били мало старији. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесу ли били у цивилу, у униформи? Или и у 
цивилу и у униформи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па било је свега, право да Вам 
кажем, ето тај човек значи ту на путу што је нађен тај леш који је 
пуцао на нас из тог аута, кад је ауто стао, они су пуцали на нас, он 
је био у радном оделу, комплетно као што ја сад радим на свом 
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радном месту, значи радна блуза, панталоне оне са трегерима, 
пушка код њега, пиштољ му је био за појасом ту, тако да ето могу 
да кажем да је цивил а могу да кажем и да је у униформи, уствари у 
радном оделу тако да немам представу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А ови други? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па отприлике у цивилу да је било 
више, не знам. Реко би да је у цивилу, али знате како. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И шта је онда урађено са тим лешевима које 
сте покупили? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па реко би да је она машина за 
копање «скип» или како се већ зове, да су ископали ту на једном 
делу гробља кад се уђе ваљда да ли на левој страни, прокопана је 
једна значи велика заједничка рупа, јама, гробница, како да назовем 
и да су ту одложени, сахрањени. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А кажите ми поред тих људи које сте пронашли 
за овог сте рекли у радној униформи па је било оружје, да ли је код 
ових других било, да сте затицали да је оружје, да ли се сећате? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не бих рекао, мислим да није, али 
нисам сто посто сигуран. Мислим да не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми онда сад, после тога Ви сте 
помињали да сте, да је требало да ту неку документацију о тим 
људима да сте добили задатак да прикупите. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја? Можда сам, не верујем, не сећам 
се, не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли уопште добили било какав задатак? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Након тога? После тих скупљања 
лешева, ништа. Баш ништа, ето проводили смо дане без везе, једну 
акцију смо имали, то сам напоменуо и после тога ништа, ја сам то 
протумачио да, не знам, чим ми је узето аутоматско и дато ми 
полуаутоматско наоружање, то је већ по мени била нека осуда, да 
ли моје личности. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Поменули сте да је дошао Јовић у Ловас. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, ја мислим одмах други дан. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Председник ваше странке кад је дошао? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па рекао би одмах значи, ако је 
данас био напад, да ли је дошао предвече или сутра ујутру, тако 
отприлике, рекао бих други дан. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И ко је још дошао из вођства? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па био је ту ваљда и Милорад 
Бастаја, био је Бранко Чиклован, он је био председник баш 
општинског одбора у Панчеву, њега се сећам да је био, значи био је 
Милорад Бастаја и Мирко Јовић, да ли је још неко, не сећам се. А 
Јовића памтим, ове друге мање. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Помињали сте да сте са тим Бастајом имали 
некакав разговор везано за Петронија? Јесте ли имали неку 
примедбу овај, па сте чак и то помињали као разлог да Вам промене 
наоружање и да Вас не ангажују. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па могуће, право да Вам кажем, он 
је био у том дворишту, нешто смо причали, ја сам чуо значи, нисам 
видео, да наводно Петроније док иде тако као што смо ми ишли 
трактором, баца бомбе по дворишту. Реко Баста ја сам то чуо,  то ми 
се никако не свиђа, можда у том дворишту има неко дете. Каже он 
«није твоје да размишљаш, твоје је да слушаш оно што ти се каже и 
да завршимо причу». Након тога, ми више нисмо ни разговарали ја и 
Милорад никад ваљда више. И то је сигурно било, по мени довољно 
да ја више не будем нигде присутан. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми, после вас да ли је долазило још 
добровољаца, осим ових који су учествовали у нападу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Добровољаца не сећам се да је 
долазило, мислим да је нека јединица, значи механизована да ли су 
били ту чак и оклопна возила и камиони, дошли су неколико дана 
након нашег ослобађања, освајања. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико дана да ли се сећате? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам право да Вам кажем, 
колико дана после нашег уласка у село, они су дошли не сећам се 
тачно колико али знам кад смо ми отишли, ја отишао и та група 
значи која је отишла аутобусом крајем октобра, да су те јединице 
остале.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми како је била организована власт у 
Ловасу после тога кад је завршен напад и освајање? Да ли Вам је о 
томе шта познато? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко су били носиоци власти? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ништа, баш тако рећи, ништа нисам 
знао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Овде су оптужени четири лица која су да 
кажем били житељи Ловаса раније пре тога, Љубан Деветак, Милан 
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Девчић, Милан Радојчић, Жељко Крњајић. Да ли се Ви сећате тих 
људи уопште или сте чули за неког од њих? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја сам можда видео једном-два 
пута Љубана Деветака, али сад да га видим не верујем да би се 
сетио, значи нисам имао неког контакта. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А тад кад сте га виђали, шта је он био тад? Да 
ли се сећате? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. Знам само да га је мој комшија 
возио Драган Миличевић, али да ли је он имао својство команданта 
или неког председника како се то зове већ, знам само ето да је са 
Драганом био више, Драган га је возио значи, Драган би могао да 
зна. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: То кад сте тог Деветака виђали да ли је био у 
цивилу или у униформи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. Не знам, далеко је, не 
могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Реците ми за то време док сте Ви били да ли су 
били организовани неки радови? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја се не сећам, значи ја сам био у тој 
приватној кући као што сам рекао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да становништво иде да ради. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. А кажите ми овај, ти Ваши другови, јесу 
ли они били у територијалној одбрани? Да ли је постојала уопште 
територијална одбрана тамо или је постојала милиција, где су они 
распоређени? Да ли се тога сећате? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам, ја знам само да је ето, у 
тој групи где сам ја био у тој приватној кући, значи са Миланом да је 
било ваљда некога у школи, да ли је било у тој задрузи, али не 
знам, мислим да је још било група зато што је наводно требало да 
се обедује у школи. Али мислим да не знам која подела, које групе, 
где су ко распоређен, слабо су, не знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли сте чули за територијалну одбрану 
Ловаса да је неко члан или станица милиције у Ловасу? Да ли сте то 
видели или знали пре? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја мислим да је ту негде у 
близини школе или преко пута школе, да је била нека приватна кућа 
мало боља, лепша, да је ту била команда али нисам, мислим нисам 
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имао потребе тамо много ни да идем, нити сам тако рећи да сам био 
искључен, нисам много ни. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Реците ми шта сте то чули, кажете да нисте 
знали за тај догађај за минско поље док сте били тамо, тек кад сте 
се вратили. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, након шта ја знам, можда месец 
дана кад сам се ја са Драганом видео Милићевићем, можда је то 
било чак и у јануару кад сам ја био у Окучанима, тад сам се срео са 
Драганом, можда сам тад чуо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Шта сте чули о томе? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да су наводно стрељани неки 
мештани, не знам чак ни колико али сам чуо, каже да су стрељали и 
да су. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А због чега? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Е то не знам. Мого би сад можда да 
чујем, али то је нешто што не знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Помињали сте у изјави да због тога што нису 
хтели да покажу мине. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, ја сам у изјави напоменуо да сам 
то чуо, значи исто као сад. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Знам, ја Вас и питам шта сте чули пошто 
кажете да нисте знали. Кажите ми сад како је дошло до тога, ја сам 
разумео да сте Ви враћени из Ловаса тамо негде 27. октобра, како је 
дошло до тога? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам ујутро, да ли је дошао 
Славко и каже «ви се пакујете». 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Који Славко? Ступар? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Славко Ступар, ја мислим да је он 
дошао рекао каже ви се пакујете, враћате се назад и ми смо се 
вратили да ли су нас довезли до Пазове или у Панчево, право да 
Вам кажем. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли су Вам рекли разлог? Да ли сте се сви 
вратили? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. Па један аутобус. Значи, да ли је 
било свих 35-40. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А од ових Вама познатих ко је био у аутобусу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Станић ваљда Милан се вратио са 
мном да,  и не знам од познатих још ко је, мени познатих  што је био 
неко од Старчеваца, јер се ових лица  већ и не сећам заборавио сам. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Од ових што сте помињали Аца и Петроније јел 
су се они? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, не. Значи, смем да кажем за 
значи, за Милана Станића да се вратио зато што смо ја и он значи 
неколико дана после тога отишли за Вуковар преко касарне у Новом 
Саду. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. Микрофон. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Бранкица Мајкић адвокат, бранилац 
оптуженог Љубана Деветака и Милана Девчића. Ја бих Вас кратко 
питала само неке ствари да појасните о којима сте данас и раније 
говорили, па да ли можете да нам кажете из Ваших ранијих исказа и 
данас сте то споменули, Ви сте имали функцију потпредседника 
општинског одбора Српске Народне Обнове у Панчеву? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И да ли можете да ми кажете у овом 
периоду о ком говоримо и непосредно пре тога како је текло 
прикупљање добровољаца ради упућивања на? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па долазили су код нас у странку, 
значи у седиште странке у Панчеву и прављен је списак, значи да 
ли је то Бане Чиклован или ја, ми смо писали имена 
заинтересованих који би да иду. Значи, преко наше странке а у исто 
време су и радикали то исто радили ја колико се сећам, у истој 
згради смо имали просторије и ми и они. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Кажите ми ко одређује ко ће од 
добровољаца где да иде? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ми смо отишли у Пазову и тамо 
су нам значи Калинић и Мирко Јовић значи, ја би реко да је Калинић 
реко «ви идете за Товарник» и да смо отишли за Товарник, значи у 
Панчеву нам није нико ништа одредио, значи ја и Бане смо били 
отприлике особе које смо правили списак и ми смо отишли за Пазову 
да би нас упутили добровољно. Значи, нико нас није отприлике 
звао, више да смо ми самоиницијативно отишли тога дана. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Е сад ми реците на путу од Пазове до 
Товарника, Ви то додуше нисте поменули али због исказа других 
сведока, Ви сте рекли да сте ишли заједно са Драганом 
Милићевићем јел тако у групи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, у то време, да. Истог дана смо 
отишли значи Драган Милићевић, Станић Милан и ја. 
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Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли се сећате можда да ли сте на путу 
од Пазове до Товарника да ли сте свраћали у Шид? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја се не сећам да ли смо се 
заустављали, можда али  али се не сећам. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. А кажите ми да ли је овај период 
који сте провели у Ловасу, у Вашој војној књижици како је уписан? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја мислим да никако није 
уписано. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Немате уопште уписано? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, само сам добио потврду. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Реците ми група с којом сте Ви дошли до 
Товарника, колико је бројала чланова? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па могу Вам рећи, значи неких 12 
или 14 особа, ти што смо одмах сместили у ту кућу да смо и заједно 
дошли. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А кажите ми кад сте сазнали да је Ступар 
Славко овај вођа Ваше групе, односно да ће Вам он командовати. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па можда други дан, трећи дан или 
кад је дошла и она друга група добровољаца, кад су стигли значи и 
овај мој комшија Бајић и Николић, да смо тада а можда смо и одмах 
у тим данима, значи, у Товарнику сам сазнао да ће Славко Ступар да 
буде одређен да води нашу групу или чету. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А да ли Вам је познато ко је то одредио? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Даље бих Вас питала у Товарнику данас 
сте рекли да сте провели 7 дана отприлике? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Тако. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли сте у том периоду имали било какво 
задужење? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. Нисам никаква задужења имао, 
нити сам ишао у неке акције или нешто да сам радио, чекали смо 
ваљда да се прикупе или да се одреди датум, не знам тачно, али 
смо отприлике били докони по том питању. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. Тог дана када сазнајете да се креће 
у напад, да ли можете да објасните овај, те детаље око Вашег 
окупљања. Да ли је било постројавања, како је Вама уопште 
саопштено и колико је вас било присутно када вам је речено да се 
креће у напад? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја колико знам  значи у тој кући 
да није Славко можда рекао «идемо сви до станице милиције тамо, 
тамо ћемо да узмемо наоружање и да кренемо вечерас идемо у 
напад». Значи, то је већ оно било касно поподне октобар месец, већ 
је био мрак кад смо ми допунили, узели још наоружања, муниције и 
шта ја знам и ја би рекао да су сви били ту, значи три групе тих 
наша и још две отприлике исто бројчано. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Колико је то укупно људи који су били? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па значи неких 90, 100 људи, наша 
је ваљда била 35-36 људи, наша група.  
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Кажите ми артиљеријски напад о коме сте 
говорили, да ли сте га Ви очекивали? Да ли сте знали у том тренутку 
да ће бити?  
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Ко Вам је то објаснио? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па можда и Славко, кажем јер ми 
смо ноћ провели у тој њиви. Значи, о свему смо разговарали, знали 
смо да би требало од 7-8 отприлике да буде артиљеријски напад, 
значи, знао сам да ће бити, да треба да буде. Јесте да је он почео 
око шта ја знам пола осам можда с неким закашњењем, али знам да 
је био. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Ко је пружио ту артиљеријску подршку? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па јединице нисам видео, али кад су 
биле значи гранате како да кажем мине тенковске, знам зато што 
већ пет смо нашли да нису активиране у селу, значи по томе 
закључујем да су тенковске, отприлике војник сам био 2-3 године 
пре тога, па се мало тад и сећам толико. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А знате ли која је формација дала ту 
артиљеријску подршку? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Мислите бројчано и то? 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Не, него мислим сад  да Вас ја не наводим 
или је војска или су добровољци или ко је био претходница вама у 
смислу те артиљеријске подршке? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ту јединицу право да Вам кажем у 
току ни пре напада нисам видео. Значи, за мене је то био један 
артиљеријски напад, значи чуло се као топовски удари. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Ко је извршио артиљеријски напад? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па реко би војска, мислим нека 
војска, ја не знам тачно која војска али војска.  
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Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Е сад, те гранате које сте нашли у селу 
које нису биле активиране, да ли можете да објасните где сте их 
пронашли? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па нека је била негде у башти, једна 
је била код кочине, и тако. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли је то центар села? Мислим јел то у 
самом селу или? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па у селу, значи у неком како смо 
ишли са тим трактором значи, обишли смо две-три улице, кад смо 
скупљали лешеве, онда је неко на пример из те куће кажу «јао 
момци дођите овамо да видите». Онда смо дошли и утврдили да има 
тих граната јер се народ ваљда плашио да то не пукне. Па су нам 
они показивали, значи ти укућани. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Кажите ми ових с обзиром да сте били још 
15-так дана кажем тако у Ловасу по Вашем казивању, да ли сте 
можда сазнали како се зове улица којом сте Ви ишли? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. Кажите ми даље, 10-ог када је, док 
је трајао напад да ли можете да се сетите колико сте се задржали у 
кући у којој кажете да сте и заспали. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: А па то није кућа, то је у том 
дворишту, значи у тој задрузи сам ја заспао. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Ако сам Вас разумела, Вама је неко 
објаснио да је  ту у близини када,  приликом уласка да постоји нека 
српска кућа, да сте ви ту ушли. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па то је било током напада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он тврди да је заспао у дворишту 
земљорадничке задруге. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Након свих дешавања. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Колико сте се задржали у тој кући? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: У кући где су били ти? 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Срби. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Срби. Па можда 15-20 минута, 
мислим да смо добили чак и нешто да презалогајимо, тако нешто 
отприлике. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И отприлике у које доба дана ви долазите 
до економије или ако знате сат тачно да кажете у колико сати? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не могу да се сетим. То је већ 
било поподне, значи у неким поподневним сатима. Можда не знам 
тачно али далеко поподне је било. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. И само бих Вас још кратко питала, 
данас сте изнели једну претпоставку за Љубана Деветака да не 
знате, знате да га је Драган возио, да ли је имао неко својство 
команданта или председника не знате. Сад бих Вас ја питала када 
сте тачно видели Љубана Деветака у којој ситуацији? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па могуће да сам га видео то вече 
кад су нам испред полиције рекли да ћемо да кренемо у напад а 
могуће да сам га видео тек у овом самом Ловасу значи тога дана кад 
је био напад или други дан. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли сте видели да је он некоме 
командовао или заповедао нешто? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. И рекли сте да мислите да је у 
близини школе била нека кућа, да је била мало лепша и да је ту 
била нека комадна. Да ли можете да објасните шта значи команда 
за Вас? Шта мислите? Шта подразумевате под тим команда? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па значи, како да кажем, значи, као 
што је Ступар био на пример командир наше чете, он није био на 
пример с нама нити на ноћењу нити на јелу, могао се видети тамо, 
схватате? Значи, нека лица која су представљали нешто или ти 
људи који су то вече нама рекли да ћемо да кренемо у напад, значи 
то отприлике и тако иначе, како да Вам кажем зашто је команда, чуо 
сам да је команда једноставно како да кажем, значи тамо је команда 
и то сам прихватио здраво за готово али. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли Ви знате ко је био смештен у тој 
кући коју Ви називате команда? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, ја нисам у ту кућу колико се 
сећам, ишао ниједном. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Рекли сте да сте овај, видели још војске, 
транспортере, тенкове. Кажите ми када сте први пут видели тенкове 
у селу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја би рекао други дан поподне да 
су дошли. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И колико је било тенкова? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Тенкова? Па не знам можда 5-6. Не 
знам тачан број и било је неколико камиона исто тако. 
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Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А да ли сте у овом периоду док сте 
боравили у Ловасу, да ли сте напуштали село? Мислим да ли сте 
излазили из села? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Из села нисам изашо до оног дана 
кад смо одвезени кући. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли знате можда да ли је било пунктова 
односно контроле на изласку из села? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. Можда је и било, али 
нисам много, ето значи, једино тај други дан што сам ишао са тим 
мештанима да скупљамо лешеве, то да. Значи, после тога 
једноставно сам гурнут у страну и нешто се и не сећам, можда је и 
било тих резервиста по кућама, ако то сматрате пунктом, онда је 
било. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А кажите ми сад само још једно питање. За 
скупљање лешева, да ли је неко правио списак лица које су 
мештани сакупили да би били присутни. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам, не знам. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А да ли Вам значи нешто име Ђура 
Продановић? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не.  
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од осталих бранилаца? Изволите. 
Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: Адвокат Радослав Шошкић. Господине 
Марковићу, хтео сам да Вас питам да ли сте у осим овог, ових 
непријатности како сте казали, у свађи са Александром 
Николаидисом имали касније било каквих конфликата? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да ли мислите на њега или на неког 
уопште не знам, нисам разумео. 
Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: На Александра Николаидиса.  
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: Да ли сте за време боравка Вашег у 
Ловасу имали сазнања, да ли имате непосредна сазнања да ли сте 
видели да је Александар Николаидис нешто учинио лоше у смислу 
да је неког злостављао, мучио? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: Извршио евентуално акт силовања, 
одузимао покретне ствари? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
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Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: И тако нешто слично? Ништа нисте 
видели? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: А да ли сте у кући у којој сте становали 
једно време, да ли сте давали стражу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, у дворишту. Чували смо тако 
рећи сами себе значи у дворишту.  
Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: А помињали сте Славка Ступара, да ли је 
некада Вама издавао или некоме из Вашег друштва некакво 
наређење у смислу да се неко ликвидира. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја се не сећам тог податка, значи не. 
Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: А Александра Николаидиса? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Адв. РАДОСЛАВ ШОШКИЋ: Добро. Захваљујем. Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од оптужених? 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Оптужени Љубан Деветак. Добар дан. Кад 
сте говорили о прикупљању тих добровољаца, мене само занима 
одакле је потекла та идеја окупљање добровољаца, да ли на основу 
некаквих преговора или већ како? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не, ја колико се сећам, није 
никако било то требовање, него једноставно је ја сам тад већ значи, 
целе године, више можда од годину дана био члан странке. Онда су 
ме комшије питале је ли Баги је ли та ваша странка скупља 
добровољце, ишли би да ратујемо, ја сам разговарао са Чиклованом, 
он каже скупљамо ваљда, сви скупљају, скупљамо и ми. Значи, 
нешто за њих као да је било самоиницијативно у нашем одбору да 
се створила једноставно нека жеља и да смо ми то значи направили 
списак тих који су се јавили и отишли су. Значи, и ја сам отишао, не 
знам. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли је то било у страначком програму? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, то је било како да кажем 
актуелно једноставно тих месеци та збивања. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли је Вама централа била у Новој Пазови? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли сте њих обавестили о прикупљању 
добровољаца? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја бих рекао да јесмо, у ствари ми 
смо и  отишли тамо код њих и питали да ли постоји могућност да ли 
странка има неке могућности да нас пошаље да идемо да бранимо 
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тамо наш народ и тако су нам они и организовали тај одлазак, не 
знам тачно како да се изразим. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Хвала. Да ли Вам је познато којим превозом 
су Мирко Јовић и Баста дошли у Ловас то кад су дошли? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Је ли Вам познато, обзиром да сте у истрази 
говорили да су били у униформи, одакле им униформе? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па  не знам, мени је личила на 
резервну као што сам и ја имао у својој кући тако је отприлике 
изгледала и униформа коју су имали други. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли сте их виђали још који пут док сте Ви 
боравили у Ловасу или само тај? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Само тога дана. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Само тог дана. Имам примедбу само једну, 
кад се ради о скупљању мртвих мештана Ловаса оно није сигурно 
почело други дан него 12.10.1991.године почело скупљање ових 
мртвих, да не кажем лешева. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па значи ја сам и рекао да смо 
сутрадан или други дан, ја сам тако и рекао. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питања даље има ли неко? Изволите. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Рекли сте да сте били у економији ту ноћ, је 
ли тако 10./11.? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реците ми да ли сте све време били на 
економији целу ноћ? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, до јутарњих часова, да. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реците ми да ли вам је познато да ли су у 
Ловас ту ноћ, то предвечерје ушли тенкови у село и војска? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, колико ја знам нису али рекао 
бих као што сам и мало пре поновио  да су отприлике други дан 
након нашег напада дошле јединице, ја се тенкова тога не сећам. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро, значи нисте чули брујање, је ли тако? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро. Хвала. Реци ми, пошто си рекао у свом 
исказу да си видео тај багер, тај тзв. дозер који је копао. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па кип, као неки трактор са оним 
прикључцима за багер и кип, то се код нас каже кип значи мањи 
није неки велики, не знам како да се изразим. 
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Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Значи видео си га, је ли тако? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, да. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро. Реци ми молим те да ли можеш да ми 
га опишеш какве је боје био? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не могу никако, не, давно је било, 
не могу да се сетим, рекао бих да је, не знам, не сећам се. Не могу 
да се сетим. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: А видео си га, је ли, добро. Реци ми да ли се 
сећаш човека да ми опишеш како је изгледао тај који је руковао са 
тим? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не могу. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Не можеш? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не могу, изашло ми из сећања и 
сама машина, тако да не могу да се сетим. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли си ти учествовао у директном 
сахрањивању тих лешева? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, не. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Значи само си посматрао? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, да, били смо у тој близини, 
значи ту сам био, тај је кип копао и како да кажем, ја и Милан смо 
ваљда били причали и да ли је још неко био ту и као копају, овај 
багер ће сад ископати ту да се сахране лешеви. Ја значи могуће да 
нису чак ни бачени ту лешеви, ја само имам информацију да багер 
копа гробницу за лешеве. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Јеси ли ти био присутан све време док се 
сахрањивало? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, не, нисам. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: А шта сте, ви сте њих довезли и отишли? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. Довезо их значи тракториста, 
значи ми смо били на тој приколици, на том шпедитеру што бих ја 
рекао, значи мања приколица, дошли смо до гробља, багер је ту 
копао, ја и Милан смо сишли значи са те приколице, да ли је још 
неко од људи био ту, каже копа се рупа за те мртве, значи то је 
информација коју ја имам тако отприлике, нисам ја био сведок укопа 
самих. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли си ти видео те лешеве? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, ове које су скупљали да, 
нормално да сам видео. 
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Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли си видео и повреде на тим 
лешевима? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, нисам ни истраживао. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро, визуелно те питам само просто, ништа 
друго. Реци ми да ли си можда запамтио да је било неких лешева 
који нису били за препознати који се нису могли препознати? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не бих рекао, мени су сви личили 
отприлике на мртве људе на неке нормалне изгледе лица, нису били 
унакажени, шта ја знам, значи мртви једноставно по мени мртви, 
значи ништа им није фалило сем што су били мртви, тако да кажем. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Значи није било неких видљивих оштећења на 
лицу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, не. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: То се подразумева, то те питам. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, да. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли је неки тај леш био оскрнављен толико 
да се не може препознати? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Тога није било. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: То те питам. Да ли си сазнао касније због чега 
су те то деградирали па ти узели пушку аутоматску Бастаја? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па то сам рекао, могу да поновим, 
значи отприлике. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро. Хтео сам то да питам да ли је човек 
одбијао нека наређења па су му због тога узели? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми молим те ту ноћ 10./11. да ли си био 
присутан кад је дошао Мирко Јовић у ту економију? Мирко Јовић, 
Бастаја? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја колико знам они су други дан 
дошли и то сам напоменуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је да је био. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли си их видео? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Није рекао ту ноћ, него сутрадан или други 
дан. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК:  Можда је, можда је и навече. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми молим те да ли си их видео? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи видео сам их следећи или 
други дан и у току дана значи видео сам их сасвим случајно, никако 
кад су дошли или. 
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Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро, ја питам само да ли си их видео? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам, рекао сам. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Нема потребе да се љутиш. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не љутим се него не знам да ти 
одговорим другачије. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми молим те да ли си запазио да ли су 
били у цивилу или у униформи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, не памтим, рекао сам. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Не памтиш. Ти си рекао у свом исказу на 
страни 11 код истражног, «Други дан смо видели, био је Мирко 
Јовић у некој униформи мало тесној за њега, то се сећам. Бастаја је 
био, био је тај Бане Циклован и дошао је он и био подпредседник, у 
ствари да председник Општинског одбора у Панчеву» и тако, зато те 
питам. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја сам то рекао и мало пре и 
онога дана, значи могуће да су имали униформе као што сам ја имао 
кући значи ону резервну, нисам сто посто сигуран али ако сам то 
рекао значи то је било. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Питам те само то да разјаснимо да ли си га 
видео или ниси, то и да ли је био у униформи? Да ли ти је познато 
ко је делио те униформе, где си ти задужио униформу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја бих рекао да сам добио у 
Товарнику значи у тој полицији то сам добио панталоне само неке, 
ја бих рекао да сам ја имао своју резервну униформу, не бих рекао 
да сам је добио у Товарнику него сам значи од униформе ја добио 
само панталоне како да кажем, које нису биле домаће производње, 
мало другачије нешто. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли си ту добио и наоружање? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Знаш ли ко ти је то дао? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми осим пушке и муниције да ли си 
нешто још носио од опреме? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па у самом нападу носио сам и 
ручне бомбе. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Чега? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Бомбе ручне. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Бомбе, је ли? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, зелене и црне те. 
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Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли си видео код других сабораца нешто 
друго? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па било је тих како се зове тај ручни 
бацач, те мале зоље, осе, зоље или осе. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми од кога сте то задужили? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја бих рекао тај дан пред 
полицијом, то вече пред напад, тако пред полицијом, значи ту 
испред на улици. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли се сећаш човека ко је то делио? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ:  Да ли сте добили нека упутства тада? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ништа. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: О кретању, о, значи о самој акцији, да ли се 
тога сећаш? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, само нам је речено да идемо у 
Ловас, значи да иду три чете и да ће ујутро да буде значи оно што 
сам рекао, очекивао се артиљеријски напад и након тога ћемо ми 
ући у село и то је то отприлике ништа детаљно нисам. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми ти си био у Ловасу до 27.10. по твом 
исказу је ли тако? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Добро, могуће до 27., 26. или 27. 
можда чак и 26. да сам отишао, пре би било да сам 26. отишао, 
сећам се да сам на слави код таста био Свету Петку ето због тога, 
иначе. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро. Не мораш то. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не морам баш толико, не знам тачан 
датум. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Питам те само из простог разлога значи био си 
17-18 дана тамо, реци ми мало ми је несхватљиво да ниси видео 
пунктове у селу, значи на ободима села, да ли си видео пункт на 
излазу код гробља? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја се и не сећам код излаза код 
гробља, ја право да вам кажем ми кад смо изашли не знам ни како, 
да ли смо наспрам школе ишли тим путем доле. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли ти знаш где је гробље у Ловасу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Сад не бих могао, ја сам заборавио, 
тако да. 
Опт.МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро. Хвала.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Даље од оптужених? Изволите.  
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Опт.МИОДРАГ ДИМИТРИЈЕВИЋ: Хтео бих само једно питање 
господину Марковићу да ми појасните. Говорили сте да се сећате да 
сте ушли у село и да сте, односно по уласку у село да сте видели 
пет неексплодираних граната па бих Вас ја само замолио 
претпостављам да их нисте дирали, нисте их узимали у руке али да 
сте их видели, па бих Вас ја замолио само ако се сећате каквог су 
облика те гранате биле? Да ли су биле крушкастог облика са оним 
предњим крајем мало у облику крушке, а позади четири крилца на 
репу или су биле у  облику краставаца па су мало, само мало 
дебље? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па како, па отприлике тако као већа 
векна хлеба. 
Опт.МИОДРАГ ДИМИТРИЈЕВИЋ: Ово Вас питам зато што се разликују 
минобацачке и тенковске. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја их не разликујем. 
Опт.МИОДРАГ ДИМИТРИЈЕВИЋ: Хвала вам лепо. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Молим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите.  
Опт.ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Питао бих Вас да ли постоји могућност 09. 
значи пред полазак на Ловас допуна оружја, бомбе, зоља, да ли 
постоји могућност да се то десило на бензинској пумпи? 
 
 ОДБИЈА СЕ одговор на то питање. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ово је трећи пут да понавља у полицији да је. 
Опт.ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Добро ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па шта то значи «да ли постоји могућност»? У 
полицији, пред истражним судијом и данас је рекао «у полицији». 
Опт.ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Друго питање, да ли си цело време ишао 
пешке за Ловас или је било неких превозних средстава? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја колико се сећам пешке смо 
отишли од Товарника у Ловас. 
Опт.ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Немам више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли познајете овог човека што Вас је сад 
испитивао? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, не сећам се, можда смо имали 
неког контакта али да сам га срео мало пре не бих сигурно, не 
познајем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите даље. 
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Опт.ЗОРАН КОСИЈЕР: Добар дан. Хтео сам да питам сведока данас је 
рекао да му је Драган рекао у вези минског поља да су тамо 
стрељали људе, с обзиром да је Драган сведочио јуче да он тако 
нешто није рекао, а нико од сведока није рекао, па је моје питање 
ко му је рекао да тако каже? 
 
 ОДБИЈА СЕ одговор на то питање. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је рекао шта му је Драган рекао према томе. 
Изволите даље. 
Опт.ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Бане, само бих те питао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли Вама укључен микрофон?  
Опт.ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Само бих те питао да ли си отишао 
пре из Ловаса пре мене, или сам ја отишао пре или си ти отишао 
пре? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја сам рекао да се не сећам лица 
која су ишла са мном назад, само се сећам Станић Милана, значи не 
сећам се да ли си отишао пре или после мене, само знам да сам 
значи 27.10. већ био у Старчеву, ето толико. Значи не сећам се лица 
сем Милана Станића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јасно, јасно. 
Опт.ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Не сећаш се кад сам ти био на 
рођендану, слава, шта ти је било у Старчеву, да те питам како је 
било, шта се то тамо десило, да ли се сећаш тога? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Сећам се да си био и то је било код 
мог таста 27.октобар, да, говорим био си. Сад си ме питао и добио 
си одговоро, био си 27. у кући мог бившег таста, ето. 
Опт.ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Да ли си испратио Бастају и Јовића? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Одакле? 
Опт.ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Из Ловаса? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се ја њих уопште више да 
сам  виђао, сем разговора са Бастајом што сам имао у дворишту 
после тога сам и рекао да ја више с њим нисам отприлике ни 
разговарао, значи не сећам се једноставно и то је то. 
Опт.ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Не сећаш се да сам ја отишао са 
њима? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се јер ти кажем да се не 
сећам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећа се човек. 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Сећам се да си 27. октобра био у 
кући мог сада већ бившег таста. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не морате да понављате, јасно је, одговор је не 
сећам се. 
Опт.ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Али отишао сам пре како се не сећа, 
сећа се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли имате још питања? Даље? 
Изволите. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Како то данас кажеш Ступар био 
одговоран за нашу групу, је ли он нама био командир или? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па кажем командир чете или вода 
групе мени је то сасвим свеједно пошто је то била добровољачка 
значи не војна формација, појам командир или вођа мени је исто. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Ко је у Товарнику где смо били 
ишао на састанке и ко нам је преносио шта, како, кад ћемо да 
кренемо у напад? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Нити знам, нити ме занима. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: То слање организовано 
добровољаца на ратиште да ли је то вршио врх странке? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Рекао сам  једном, значи понављам 
значи ми у Општинском одбору смо скупљали добровољце који желе 
преко наше странке да иду, значи немам податак други, нити знам 
како си ти отишао, нити ко те је довео и у којој организацији. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Не говорим за мене, говорим за 
све. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам, значи рекао сам. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Да ли је морао неко да организује 
превоз, ко ће да нас наоружа, униформу, смештаје, где ће да се иде, 
које место ће да се ослободи или да се освоји? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Нити знам, нити се сећам уопште да 
сам ја ишта знао пре него што сам отишао у Нову Пазову, значи ми 
смо отприлике самоиницијативно као што сам рекао отишли у 
Пазову тражећи од странке ако постоји могућност да нас негде 
пошаље значи до тог дана, сата, ја нисам знао да ли ћу и отићи 
било где. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: А код кога је Јовић дошао у Ловас? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам, можда на нечији рођендан. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: То кад ти кажеш да ти је Бастаја 
узео пушку, да ли су ишли у чишћење села они кад су дошли? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам да ли су ишли, знам само да 
је други дан лепо дошао Бастаја и рекао «Ви мора да раздужите, ти 
Бане можда и од Милана, вратићете аутоматско наоружање, 
добићете полуаутоматско», значи нити га је он узео лично од мене, 
значи рекао је раздужите, ту смо значи у економији раздужили 
аутоматску и добио полуаутоматску и крај око тога. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Кажеш жалио си му се да си чуо да 
Петроније баца бомбе по кућама, а данас си изјавио да си ти бацао 
бомбе по кућама, јеси му и то рекао? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ало, ја сам бацао бомбе у току 
напада и то помињем, али сам чуо да значи други дан Петроније на 
оној тракторској приколици док се вози баца бомбе по дворишту, 
чуо, а не видео. Бастаја ми ништа није потврдно одговорио нити 
негативно, само ми је рекао «да зачепим и да гледам своја посла, да 
то није моје уопште да размишљам», то сам већ рекао. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Из које куће из Панчева си кренуо 
за Пазову? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Нисам добро чуо? 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Из Панчева из чије куће си кренуо 
за Пазову? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се уопште. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Да ли познајеш Стојковић Горана? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Познато ми је, знам да сам се и са 
Гораном дружио, он је био члан странке, а да ли се тог дана из 
његове куће кренуло могуће, али нисам сигуран, могуће. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Изјавио си да ниси први дан видео 
мртвих, како онда истражном судији говориш да су ти које си 
скупљао погинули у нападу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не разумем, не могу да ти 
одговорим. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Изјавио си истражном судији да те 
које си скупио мртве да су они највероватније погинули у нападу, 
како кад претходно си прошао и ниси видео ниједан леш? 
Учествовао си у нападу и ниси видео ниједан леш. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Какве то везе има, то је моја 
претпоставка, значи ја нисам видео али претпостављам. Значи могу 
да кажем за онога на путу да је пошто је пуцано на нас али ми тог 
тренутка нисмо били у њиви, у кукурузу, као што се сећаш, ако се 
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сећаш, значи ја не могу да кажем, овај не могу да кажем, оно што 
сам рекао нећу, сад шта је било. Не знам шта ти хоћеш, не разумем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је највероватније, према томе. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Знам ја зашто га питам госпођо. 
Зашто си пиштољ дао Банету Чикловану? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи кад смо скупљали лешеве, 
значи као што сам рекао, значи нашао сам ту код тог човека 
погинулог пиштољ, ја и Николић смо дошли и он је рекао «Бане, 
нашли смо пиштољ код онога тамо на путу», Бане је рекао, «то мора 
да се преда у команду». Ми смо предали у команду, шта се десило с 
тим пиштољем ја не знам даље, зашто сам дао, па што да не, не 
разумем. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Да ли је Бане Чиклован био у 
команди? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Био је у ПИК-у, није то команда, ало 
пријатељу, лепо сам рекао. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Е сад кажеш предао сам у команди. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: У економији значи. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Рекао си предао сам у команди. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Добро, ајд прогрешио сам, могуће. 
Ја ти лепо кажем значи кад сам дошао ја и Николић, Николић је 
рекао «Еј Бане нашли смо пиштољ код онога тамо на путу, Бане је 
рекао то оружје мора да предате», ми смо му предали овако у руке 
сам му дао, шта се даље десило не знам, нити ме занима. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Ту у економији где си као наводно 
заспао, да ли знаш да је то био притвор и да су ти људи били 
затворени? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ало, заспао сам на тераси, не бих да 
понављам, након што је било пуцање у току ноћи онда сам са 
Миланом отишао у тај велики хангар горе на спрат, магацин, и тад 
сам тек на том спрату у тој просторији видео пошто су се шетали по  
ходнику, речено ми је од тог младића сам добио информацију «ту су 
притворени, данас ухапшени Хрвати». Шта је, ја не знам, не 
разумем те шта питаш. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Да ли су можда то људи који су 
сутра нађени мртви? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам, не могу да ти одговорим. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Пошто си ти знао где су и ти си 
сакупљао, а ту ноћ си их ти чувао тамо. 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Нисам ја никог чувао, ја ти кажем 
како сам дошао на спрат и био сам ту, значи провео до јутарњих 
сати горе на спрату. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Ово за Товарник кажеш ту смо где 
смо као имали тај сукоб, ја се не сећам али нема проблема, нек је 
тако, рекао си да није било никаквих активности, што ти ниси цепао 
дрва него си довео Хрвате да цепају дрва? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Шта то тебе брига. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Да ли сам ја ту скот или ти који 
тераш пушком људе да цепају дрва? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте тако. 
 
 ОДБИЈА СЕ одговор на таква питања. 
 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Добро, ја говорим за себе.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема потребе. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Госпођо председавајућа, он тера 
људе да секу са пушком да му цепају дрва, а говори да ја мрзим 
Хрвате, ја једноставно ако је то било зашто бих ја дао следовање 
моје, а он се шепури тамо с пушком, а они да му цепају дрва и онда 
сам ја ту скот, а он воли Хрвате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, идемо даље. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: За тај цреп што сте човеку 
покривали кућу то је Србин. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, и шта с тим? 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Да ли сте с хрватске куће скидали 
да би њему покрили кућу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја се тога не сећам. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Зашто те људе у Ловасу ниси 
пустио да иду у ВЦ кад су те питали? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Зато што, јер ти лепо кажем да нас 
је младић одвео и да нам је била пуцњава и очекује се напад са те 
стране. Значи не могу да дозволим да ми се неко шета иза леђа 
непознат, лепо сам отворио врата и рекао «Ало људи пуца се, немој 
нико да излази до ујутру, нећу да размишљам», ето зашто, нисам 
хтео да ми неко буде иза леђа непознат док се дешава неки напад, 
ето. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Имам примедбу госпођо 
председавајућа. Он прича глупости мислим, ту сећа се ту неког 
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нареска, цепања дрва, а не сећа се кад су убили католичког попа 
који је био једну кућу до нас. Ти затвореници, он је давао стражу 
тамо, значи и како је дошао напад ја заспим тамо на сред дворишта 
и шта ти ја знам. Он је давао стражу и чувао је те горе затворенике 
јер то је тај притвор горе где су што каже кроз прозор су гледали, 
значи није имао намеру да их пусти у WC, WC је ту био одмах. Ти 
затвореници су после нађени мртви и он је тачно знао где и он их је 
покупио, значи није никако другачије. О том што каже Бастаја му 
наводно узео оружје, а они јесте дошли и они су тражили од свих 
нас оружје да би ишли да чисте наводно село, уствари су покрали 
све и Бастаја и Мирко Јовић јер они свугде дођу на готово и само 
краду, а овај сведок као и онај претходни, и онај је био тамо, овај је 
хранио, онај водио да се порађају, онај трећи ишао да се заљуби у 
Ловас, а овај сведок је управо, замислите шта је радио тамо са 
пушком кад је овде на слободи над малолетним хрватским дететом у 
инвалидским колицима извршио сексуално насиље пре две године. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Он. Онда можете да замислите шта 
је с пушком радио у Ловасу. Хвала.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта кажете на ове примедбе? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Примедбе не стоје и лажне су као 
прво. Као друго ја јесам осуђен за значи како да кажем сексуални 
однос са благо ретардираним младићем од 23 године који је 
способан да шета, да хода, да трчи, да краде, да се бије, само је 
благо ометен у развоју, тачно. Значи никаква инвалидска колица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, интересују ме ове његове примедбе да 
сте Ви  чували стражу у том затвору. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Лаж. Значи оно што сам рекао да 
сам те вечери провео у том магацину целу ноћ до јутарњих сати, 
након тога отишао и више немам информацију шта се с тим лицима 
десило као што сам и рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Реците ми тај одред «Душан Силни» кад 
је настао тај одред? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па ја бих рекао у тим ратним 
месецима, не знам тачно, нема датум, нема оснивачка скупштина 
или нешто, значи отприлике ваљда кад се народ у великом броју 
јавио да се морало назове некако. Ја кажем одред. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У време тих дешавања напад на Ловас? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, не, уопште у тим месецима. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли било пре тога да је настао одред «Душан 
Силни» или како? Видим Ви овде кажете одред «Душан Силни» 
једна чета одреда па смо ишли у напад на Ловас, припадао сам 
одреду «Душан Силни»? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи сигурно на месеци пре, који су 
претходили самом нападу, значи у току тих, како да вам кажем, као 
што сам и рекао значи ми смо се јављали добровољно да идемо да 
ратујемо, сигурно се онда неко заинтересовао да организује 
једноставно те људе да их наведе у неки списак. Значи ако 
направимо списак, кажемо ово је неки добровољачки одред чим има 
толико људи, не знам тачан датум оснивања али. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Реците ми да ли знате овог Борислава 
Бату Михајловића? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зорана Обреновића «Аждају»? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. Извините, не сећам се, можда су 
они били тога дана ту али ја се не сећам сад да сам имао нешто с 
њима, могуће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па не мислим да ли сте имали нешто с њима, 
него да ли знате те људе, јесте ли их виђали у Ловасу и тако то? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате Косту Гвозденов? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми, кажете биле су три неке чете или 
групе које су биле. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какав је то био састав тих чета или група или 
шта ја знам, је ли то било све добровољци «Душан Силни» или је ту 
било још некога? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам тачно, ја знам да је наша 
отприлике чета да кажем била добровољна, јер је велики број био 
мојих Старчеваца, значи по томе могу да кажем да је моја чета била 
добровољно са ове две као што сам рекао, нисам имао неки контакт 
да могу тачно да кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми да ли су припадници Ваше групе 
били само у Вашој групи или су ишли у те неке друге групе или 
чете? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам, ја мислим да је наша 
чета када је након тог напада, како сам и рекао, значи том улицом 
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па до економије након ноћења у Економији, проведене ноћи онда 
сам ја отишао у  ону приватну кућу, било је нас можда десетак-
дванаест који смо били заједно, значи не знам шта се дешавало у 
другим деловима уопште моје чете нити других чета. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми да ли су припадници милиције 
Товарник ишли у напад? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам, могуће је. Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помињали сте неки ауто тамо на излазу из 
села, да је ту, ту сте и тај пиштољ видели. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, кад је почео напад да. Да, неки 
бели да ли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је ту у кога пуцао први приликом тог? Да ли 
тај човек или ти људи из аута или ви у њих? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја бих рекао да смо ми пуцали према 
селу и село према нама. Онда су ови из аута застали, изашли, 
почели да пуцају, тако је отприлике. Значи, напад је већ почео из 
села или према селу, значи пуцало се већ а они су шта ја знам 
покушали да ли да побегну и застали код те њиве и отворили ватру 
на нас.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је ту људи било? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам, можда троје-четворо. 
Није се видело, они су били у тој њиви кукуруза, значи кад почне 
неко да пуца Ви сагињете главу, не видите тог тренутка колико их 
има, онда смо окренули и ми пушке према њима, значи према том 
правцу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли сви погинули у том ауту? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па тог једног сам затекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или убијени како већ. Молим? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Тог једног сам затекао значи 
приликом оне, скупљања лешева. Нисам видео да ли их има још. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кад сте Ви то узели тај пиштољ? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи, у оној акцији скупљања 
лешева. Значи, други дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Други дан? Да ли сте затекли тад још неки леш? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само тај један? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми да ли је, како онда помињете било 
је троје-четворо. Јесу ли ови други побегли или шта? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Највероватније. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли Ви видели колико је било људи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је Славко Ступар издавао неку наредбу 
тог тренутка кад је ауто тај наишао? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па како да Вам кажем сад. Не знам 
могуће је да је рекао припуцаћемо нас двојица-тројица, ви 
сачекајте. После су пуцали из села како да кажем. Значи, он је 
рекао, видели смо реко иде ауто да ли је неко узвикнуо ја, он или 
Драган, није важно, неко је узвикнуо «ево иде ауто». Ступар је 
рекао ваљда нас двојица-тројица ћемо да запуцамо, ви не морате. 
Ви пазите на село.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је наредио некоме да баци зољу на ауто? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми када долазите тамо у Ловас, ко Вама  
даје ту акцију? Кажете једну једину акцију сте имали код гробља, ко 
Вам даје ту наредбу за ту акцију? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи, како да кажем, значи кад смо 
кренули из Товарника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, не. Код гробља кажете у току боравка у 
месту Ловас до 25., 26, 27. октобра нисмо имали акције, једино ту 
неку акцију код гробља. Е ко Вама даје те задатке да идете у ту 
акцију код гробља? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекосте да сте добили неку потврду. Немате у 
војној књижици ништа уписано, да сте добили неку потврду.  
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од кога сте добили ту потврду? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Потврду не знам да ли сам је добио 
одмах тог дана у том аутобусу кад смо кренули, реко би да не знам 
тачно, не сећам се лица које ми је дало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? Шта је доле стајало на тој потврди? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Пише да је ово се потврђује да је 
Слободан Марковић припадник територијалне одбране Ловас 
боравио  или био како да кажем од 5.10.-5.11. е тако стоји, то знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Доле у потпису? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. Нисам је одавно 
погледао, не знам лице које је потписало.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми, где сте хранили Ви у Ловасу?  
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па рекао сам значи у школи. Али 
отприлике ми смо ту у тој кући где је била, било је ту значи прасића 
неких, то смо клали и јели, пекли и кували. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је организовао ту вашу исхрану  у школи? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми, муницију где сте током боравка у 
Ловасу допуњавали? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Нисам ни допуњавао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте ни допуњавали? Да ли познајете овде 
оптужене Драгана Бачића зв.»Пљока»? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зорана Косијера? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јована Димитријевића? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сашу Стојановића? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми, та кућа у којој сте били смештени. 
Преко пута чега је била та кућа? Шта се налазило преко пута те 
куће? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам да је било нешто. Можда су 
ови резервисти били ту у близини са својим возилима. Знам да је ту, 
али нисам сигуран, значи, могуће да су били резервисти са својим 
возилима. Не сећам се, ја би рекао да са исте стране кућа где смо 
ми били, да је са те исте стране и школа само у другом делу улице. 
Ето тако, колико се ја сећам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А то где помињете да је ту била нека команда и 
то, кажете нека команда је то. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи, преко пута школе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од те команде колико сте Ви били с том кућом 
удаљени? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па значи око 200 метара, ако сам од 
школе значи, да кажемо 200 метара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми да ли је Вама Славко Ступар кад сте 
били ту у том месту рекао да водите рачуна и да обратите пажњу на 
минска поља јер је све около минирано? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте ишли у напад, јесте ли ишли само 
једном улицом или сте ишли по још неким улицама ту по селу? 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па сећам се, значи, ишли смо том 
улицом у коју смо ушли, ту где је водио асвалтни пут, значи у тој 
улици рекао би да смо тако направили неки полукруг или  у десну 
страну и онда смо отишли у ту Економију и онда остало знате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми да ли је током вашег боравка у селу 
било неких пропусница да су се издавале па да. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То се не сећате. И везано за те лешеве које 
кажете да сте скупљали. Где су били ти лешеви? На улицама? По 
двориштима? У кућама? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи, у дворишту, на путу, можда 
је чак и на улици значи нема одређене локације, нити су били близу 
један другог. Значи, овај је био на путу, овај је био у дворишту, овај 
је био на улици и тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми у чему се састојао тај ваш напад на 
Ловас? Да ли сте улазили у та дворишта, улазили људима у куће? 
Говорили «изађите напоље, бацићемо бомбу»? Молим? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него? Објасните. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи, ишли смо улицом, поделили 
се пола лево, пола десно и значи, отворила се ватра значи пре 
уласка у село на нас. Значи, пуцано је на нас.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи, ми смо више пуцали значи на 
ове или шта ја знам на неке тамо сењаке, значи у двориште бацимо 
бомбу, наставимо даље и тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нигде нисте дошли до неке куће па да кажете 
«излазите напоље, бацићемо бомбу»? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не, само једино двориште у које сам 
ушао, то је било тамо где су били ови Срби. То је једино двориште у 
које сам ушао, да им ето, то је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је био ваш задатак конкретан приликом тог 
напада? Шта вам је објашњено у Товарнику, шта ћете ви да радите? 
Да ли ће то бити чишћење тако што ћете ићи од куће до куће, 
вршити разоружавање ако има, или борба са неким, или шта је био, 
шта је вама Ступар објаснио као задатак приликом напада? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да идемо да ослободимо Ловас. 
Једноставно, идемо, напашћемо Ловас и то је то. Нико нама није 
рекао идете по кућама или било шта. Значи, идемо у напад на село 
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да кажем, није неко додатно објашњење било или нешто посебно да 
нам је речено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте овде на овом записнику код 
истражног судије на страни 7 «потрпали су нас у аутобус на брзину 
одвезли за Србију». 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зашто се то тако десило? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам, да Вам кажем да се не 
сећам. Значи, дошао је неко и рекао «идемо, пакујемо се» значи, 
спаковао нас у аутобус, пребацили нас преко у Србију, као што сам 
рекао, не сећам се да ли су до Пазове или до Панчева нас довезли и 
то је то. Мислим, никакво објашњење нисмо добили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да завршим овај цитат «и то је све чудно ми 
је било Таки каже изгледа да је неко тамо стрељао неке људе, 
дошло је до свађе између резерве и ових територијалаца, сигурно 
због тога». 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Можда сам ја то чуо од Такија 
касније, али не знам кад сам тога дана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какве свађе између резерве и територијалаца? 
Зашто је дошло до те свађе? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам зашто је дошло. Значи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па шта Таки каже? Што се свађају? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па каже да су се посвађали, а сад 
кад ми је то рекао, ја се више не сећам. Значи, рекао је да је 
посвађали се једни с другима, и зато су отерали нас као 
добровољце, отприлике тако је неко објашњење било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кажете овде између резерве и 
територијалаца. Која је то резерва а ко су територијалци? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Те јединице што сам рекао да су 
дошле значи дан-два после тога кад и тенкови. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови резервисти су. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ови територијалци који су? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: То су као ми. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ово кад кажете команда је била у оној кући 
тамо на углу и тако даље и тако даље. Чега је ту била команда? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Значи, како да кажем, значи кад смо 
ми дошли значи, одређени људи како да кажем, значи Љубан 
Деветак је сигурно био тамо јер је Таки тамо долазио колима. Значи, 
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нисам га видео али закључио сам логички да је тамо јер као што 
кажем Драган значи Миличевић је био његов возач. И ако је он тамо 
долазио довозио кола, ја сам само логички закључио да је то то.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми да ли је била тамо нека милиција, 
локална милиција? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: У Ловасу? Не сећам се. Нисам, не 
знам. Ловас, тачно не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли чули за неке још сем тог затварања 
људи у том кажете, у том дворишту задруге, па горе на спрату то 
сте видели. А да ли сте чули још да ли су неки људи затворени на 
неком другом месту? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Нисам, нисам. Не сећам се. Ја 
колико знам, нисам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде у оптужници тужилац помиње неких 27 
убијених људи у том периоду. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја се тога не сећам уопште нити сам 
након значи доласка у Ловас, одласка у ту кућу тамо приватну где 
смо боравили, ја нисам видео да ико иког или ошамарио, а камоли 
убио или где је био неки затвор, не сећам се. Сећам се те вечери 
зато што сам био у том магацину иначе, других података се не 
сећам, не знам уопште. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Славица Јовановић, пуномоћник оштећених. 
Ову команду станице полиције што сте помињали у. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Судија примедба. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није, није рекао, није рекао станица полиције, 
него команда. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Команду, команду у Товарнику. Да ли је то 
била нека приватна кућа или нека пословна зграда? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па пре би реко да је то нека, шта ја 
знам, кућа можда мања пошта или нека реко би мало већа кућа, али 
не би реко да је баш оно приватна обична. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. А да ли сте у том периоду значи у тој 
згради овај боравила нека затворена лица хрватске националности? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Видео их нисам, али сам чуо пошто  
као што сам и рекао, добили смо да нам помогну око рада у кући. Да 
нам помогну у вези тих већих послова, мањих послова, значи, 
кажемо еј требала би нам двојица имамо да радимо, имамо да 

ВР
З 0

38
0



43/46 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 24. децембра 2010. године 

 

 

цепамо дрва, да оперемо све оне суде, ово био проблем и са 
струјом, водом, није било ништа и тако значи. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А од кога сте Ви тражили значи да Вам они 
помогну? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Од некога у тој полицији, значи не 
знам лик. Одемо, «еј јел може неко да нам помогне, имамо да 
радимо» као што сам оно рекао, цепали смо дрва, и спремали смо, 
прали смо заједно и тако. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. А да ли је тај водич кога Ви 
помињете, који је био са Вама при нападима на Ловас, да ли је он 
био овај, хрватске националности? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Па не знам, како да Вам кажем, 
значи, он је био испред. И каже тај ће да нас одведе, зна где је 
село, он нас води и то приликом приласка селу, он је побегао значи, 
нисам разговарао са тим човеком да бих знао да ли је Хрват или 
Србин или шта већ. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Да ли је неко значи касније када сте 
помињали све ове неексплодиране гранате, да ли је неко од ваших 
који су ушли у село после преговарао нешто због тих 
неексплодираних граната? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. То Вам кажем, значи ми 
смо ишли и скупљали, укућани којима је то у башти или у дворишту, 
зову каже «еј овде има» пријављивали су, што сам ја то после кад 
сам се вратио на економију рекао тамо Чикловану и осталима, да 
има по селу, али не знам да ли је неко ишао да склања, демонтира, 
или већ шта треба. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А како сте знали да је та кућа поред које сте 
застали, у коју сте ушли, кажете српска. Одакле сте знали да је она 
српска? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Један мештанин је с нама, то сам 
рекао, значи, један је мештанин, ваљда мештанин није наш, није 
Панчевац, није са нама дошао. Значи, представио се комшија, 
мештанин је и каже тамо у оној кући напред каже овај, Срби се 
затворили. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А ко Вам је издао наредбу да учествујете у 
овом обезбеђивању сакупљања тих тела? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, објашњавао је, немојте да понављате, 
слушајте суђење. 
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СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Да ли кажете да је та Ваша група која је 
сакупљала та тела, овај, сакупила око 10-12 тела? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Тако. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А да ли сте Ви прошли само трасом којом је 
прошла ваша група при нападу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Рекао сам да се не сећам и да 
постоји могућност да сам ишао и у други део. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро, а да ли знате да ли су и неке друге 
групе учествовале у сакупљању тела? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. Не сећам се, немам податак, не 
знам, ја сам имао тај део посла и то смо одрадили и то није нека 
група то смо ваљда били ја и Николић и Станић и два мештанина 
која су ту, ето, били с нама значи и тај тракториста ваљда био 
трећи, а можда и други право да вам кажем, не сећам се. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А да ли се сећате да је при нападу значи 
ваше групе неко убијен? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па причао је о томе, где сте били. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Да ли сте у Ловасу упознали рецимо 
команданта Територијалне одбране Ловас? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не сећам се. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: И с обзиром да сте рекли да сте оптуженог 
Петронија видели у Старчеву 27.октобра. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да, био је. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Да ли знате да ли се он поново враћао у 
Ловас? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам, јер сам се ја вратио 29. за 
Вуковар, рекао сам. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. Хвала, немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има ли тужилац допунска? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само још једно питање, да ли вам тај мештанин 
тај локални што је био с вама у нападу показивао које су хрватске, а 
које српске куће? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није, а је ли оптужени Александар Николаидис 
био са вама у нападу? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он тврди да је било таквог показивања које су 
које куће. 
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Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Ја такав разговор нисам водио са 
тим мештанином као што сам рекао значи напад је кренуо, рањен 
човек умире, они седе, леже, нико се не креће, значи оно што сам 
рекао Славко ало хоћемо ли ми да идемо или да лежимо овде цео 
дан, значи рекао ми је «Ја не могу никоме да наредим ако неко 
погине, бићу крив». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Онда сам ја кренуо сам и то је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми да ли је неко од ваших припадника 
ваше групе тих добровољаца био у милицији Ловаса? 
Сведок СЛОБОДАН МАРКОВИЋ: Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате, добро. Изволите.  
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС: Поводом овога што сте га питали 
како је онда знао у коју кућу да баци бомбу? Значи бацао је и у 
српске куће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, постоји ваша одбрана и стоји његов 
исказ па ће суд да цени.  
 
 Довршено сведочење. 
 
 Суд доноси 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 Главни претрес се ПРЕКИДА у 11 часова и 22 минута. 
 
 НАСТАВЉА СЕ дана: 
 

27.децембра 2010. године 
са почетком у 09 часова и 30 минута. 

 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево овако, да вам кажем за следећу недељу, 
значи добили смо од Службе за сведоке Хрватске ко је болестан, ко 
не може да дође, ко може да дође, тако да ћемо суђење имати 
значи 27-ог и имаћемо 29-ог, а ова друга два дана не.  
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 За 27.децембар 2010. године значи остају ови сведоци Драган 
Накић и Ана Пољак ће доћи према информацијама које имамо и за  
 
 29.децембар сведок Дарко Мартиновић, а пребацили смо овог 
сведока Марка Кесагића исто за 29.децембра да не бисмо 30. 
долазили само због. 
 
АДВ.ГОРДАНА ЖИВАНОВИЋ: Значи Жељко нам не долази? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, ови други су према обавештењу Службе за 
сведоке у Хрватској болесни и приложили су неку медицинску 
документацију, а један сведок чак имамо информацију да је умро 
Јосип Филић али накнадно ћемо вас обавестити. 
 
 

Довршено. 
 
 
 
ЗАПИСНИЧАР    ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА-СУДИЈА 
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